
Informace z radnice 

 Zveřejněním výzvy k podání nabídek bylo zahájeno výběrové řízení na dodavatele „Rekultivace 
bývalé skládky“. Do soutěže o veřejnou zakázku v celkové hodnotě 6,9 mil. korun se dosud 
přihlásilo 16 uchazečů. Na financování akce se bude podílet 85% dotace z OPŽP, 5% příspěvek 
SFŽP a zbývajících 10% bude financováno z rozpočtu města. 

 Schválením změny režimu poskytnutí dotace na rekonstrukci zahrady MŠ byla splněna nutná 
podmínka pro pokračování v jeho realizaci. Na úřad regionální rady jsme zaslali seznam změn, 
které nastaly od podání žádosti o dotaci. Byl již zpracován nový rozpočet, který činí 4,6 mil. korun. 
Financován by měl být z 92,5% dotací z ROP, zbývajících 7,5% bude z vlastních prostředků města. 

 Žádost o dotaci „Ošetření dubů VKP Panská cesta“, podaná začátkem letošního roku, obdržela 
akceptační číslo. To znamená, že žádost splnila všechny požadavky. O poskytnutí dotace rozhodne 
počet přidělených bodů. 

 V dubnu bylo zahájeno výběrové řízení na dodavatele opravy komunikace v ulici Čechova a 
opravu střešní krytiny městského úřadu. Oprava výtluk ostatních komunikací proběhne formou 
lokálních oprav. 

 Na úřad práce jsme zaslali žádost o příspěvek na mzdové prostředky pro 4 osoby na úklid města. 

 Byla zadána zakázka na zpracování projektové dokumentace na výstavbu kanalizace v ulici Školní. 

 Chtěl bych upozornit občany, že v květnu proběhne kontrola registrace psů. Povinnost registrace 
psa je nejpozději po třech měsících od jeho pořízení. Důvodem opatření je narůstající počet 
případů volně pobíhajících psů, kteří ohrožují své okolí. 

 Od poloviny dubna jsem oznámil na PČR dva případy podezření ze spáchání trestné činnosti. Třetí 
případ jsem neoznámil jenom proto, že poškozený celou událost bagatelizoval a oznámení odmítl 
(nebo se bál?). Ujišťuji, že neoznámení spáchaného násilí nic neřeší, ale s jistotou si říkáme o větší 
malér. 
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